
Európska komisia chce do 8 rokov znížiť pesticídy o polovicu

Európska komisia chce do ôsmich rokov znížiť používanie pesticídov na polovicu. Vo verejných
parkoch, na ihriskách a pri školách ich chce zakázať úplne. Okrem iného to má pomôcť biodiverzite v
Európe, ale najmä ochrániť naše zdravie. Ako na tom sme v rámci EÚ? A je to reálny plán? Vypočujte
si podcast Dopodrobna od Rádia Expres, v ktorom na otázky odpovedal aj riaditeľ Odboru
poľnohospodárstva a služieb SPPK Ján Baršváry.

Podcast nájdete TU.

 

https://podmaz.sk/podcast/dopodrobna/4365776260-europska-komisia-chce-do-8-rokov-znizit-pesticidy-o-polovicu-co-to-znamena-pre-samospravy-a-polnohospodarov

